



Dynamic Arts

GYROTONIC®ARTS

MYOFASCIAL THERAPY | PILATES | GYROKINESIS® | GYROTONIC® TRAINING

ANMELDUNG / REGISTRATIONFORM - GYROTONIC® & GYROKINESIS® courses

COURSE

Kursdatum / course date _____

Kurs / course _____

Trainer: _____

Kursort / Location: O Dynamic Arts | Kartäuserstr. 13 | 79102 Freiburg or _____

YOUR DATA

Name _____

Email _____

Address _____

City _____

Telefon _____

Kursbedingungen:

Die Anmeldung zu unseren Ausbildungskursen wird mit dem Einreichen des unterschriebenen Anmeldeformulars gültig und bindet sich somit an die unten aufgeführten Stornobedingungen. Erst nach Zahlung von Bearbeitungs- und Kursgebühr ist den Platz im jeweiligen Kurs garantiert.

Es gelten folgende Stornobedingungen: die Bearbeitungsgebühr wird bei Stornierung einbehalten. Ab 6 Wochen vor Kursbeginn werden ausserdem 25% der Kursgebühr berechnet. Ab 4 Wochen vor Kursbeginn 35%, ab 2 Wochen 50%, ab 1 Woche 75% und ab Kursbeginn ist keine Rückerstattung mehr möglich. Die Stornokosten entfallen, wenn eine Ersatzperson zu den gleichen Bedingungen gestellt, oder ein ärztliches Attest vorgelegt wird.

Die Kontodetails und Kurszeiten werden Ihnen nach dem Erhalt der Anmeldung zugesendet.

Course conditions:

The registration for our training courses is valid by submitting the signed registration form and thus binds to the cancellation policy below. Only after payment of processing and course fee a place is guaranteed in the respective course.

Apply the following cancellation conditions: the processing fee will be deducted for cancellations. From 6 weeks before the course also 25% of the course fee will be charged. 4 weeks before the course and 35%, 2 weeks before the course 50%, 1 week before 75% and no refunds possible after the course has started. The cancellation charges omitted if a replacement is provided on the same terms or a medical certificate is submitted.

The account details and course schedule will be sent upon receipt of registration.

Datum: _____ UNTERSCHRIFT: _____

Gyrotonic Arts @ Dynamic Arts

Kartäuserstr. 13

79102 Freiburg

Tel: +49 (0)761- 204 7 205 | +49 (0)761- 152 80 625

Miriam Friedrich Honorio

Sergio Rodrigues Honorio

www.GyrotonicArts.com

info@gyrotonicarts.com